
中国矿业大学复学申请书
Application Form for Resuming of Study in CUMT
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	备
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Notes 
	1. 办理复学的学生需填写《中国矿业大学复学申请书》。
Students applying for resumption of study need to fill in the “Application Form for Resumption of Study in China University of Mining and Technology”.
2. 因病休学（办理休学时曾提供校医院开具的《休学证明》）的学生还需要到文昌校区校医院保健科开具《复学证明》，联系电话：83885396。
Students who have suspended school due to illness (provided the "Suspension Certificate" issued by the school hospital when applying for suspension) also need to go to the Wenchang Campus Hospital Health Care Department to issue a "Resumption Certificate". Contact number: 83885396.
3. 无论因病休学还是非因病休学的学生在办理复学手续时均需提供教务部开具的《休学证明书》。
All students are required to provide the "Certificate of Suspension" issued by the Academic Affairs Department when going through the formalities for resumption of school
4. 复学后学生需要对照本专业课表自行选课。
After returning to school, students need to choose courses by themselves according to the curriculum of the major.


办理地点：教务部教务学籍服务中心（行健楼A106，电话83590121）
Place of application: Academic Affairs and Student Registration Service Center (A106, Xingjian Building, Tel: 83590121)
